
Pan Zbigniew Krzywicki: „Istnieje takie pojęcie, jak program dotyczący 

społeczeństwa informacyjnego. Poszukujemy sposobów skomunikowania się ze 

światem – to lotnisko, drogi, koleje, to jest także program społeczeństwa 

informacyjnego. Mamy na ten cel pieniądze. Dlatego chciałbym prosić, abyśmy 

jeszcze w tym roku odbyli debatę na temat tego, jak umieliśmy do tej pory 

skorzystać z tego dobrodziejstwa cywilizacji, jakim jest informatyzacja, czy 

potrafiliśmy wykonać jakikolwiek skok? Informatyzacja jest to sprawa, jaką 

możemy sami sobie – na wysokim poziomie – ufundować. I tych środków jest 

chyba wystarczająco dużo, aby przeskoczyć pewien próg. 

Proszę, aby na następną sesję Zarząd Województwa zechciał przedstawić nam 

jak jest realizowany do tej pory program społeczeństwa informacyjnego, 

chciałbym prosić o informację o stanie zaawansowania poszczególnych jego 

elementów, o efektach i zamierzeniach, jakie środki już zaangażowano. 

Chciałbym, aby w tej odpowiedzi poszła pierwsza informacja, jak daleko nam 

do powszechnej sieci Internetu szerokopasmowego. Bez tego możemy 

komunikować się tylko ze sobą przy pomocy naszych samorządowych 

laptopów.” 

 
 


